
اخبارخبر كوتاه
با حضور معاون محترم وزیر نفت و مدیر عامل شرکت ملی گاز ایران صورت گرفت؛

 بهره برداری از سامانه میزکار مجازی 
)Virtual desktop(در شرکت گاز استان بوشهر

عارضه یابی و بررسی مشکلات صنایع كوچک و متوسط در سطح شهرک ها و نواحی صنعتی گیلان 

شهردار رشت درجریان بازدید از تالاب عینک :

 احیای این تالاب نتایج اقتصادی مطلوبی را برای سطوح مختلف شهر فراهم می آور

مدیرعامل سازمان منطقه آزاد ماکو:

ریشه کردن قاچاق با اراده عمومی محقق می شود

مراسمی  طی  شهرستان ها-  سرویس 
عامل  مدیر  و  نفت  وزیر  محترم  معاون  حضور  با 
شرکت  گازرسانی  مدیر  و  ایران  گاز  ملی  شرکت 
 Virtual( ملی گاز ایران ، از سامانه میزکار مجازی
رو  بوشهر  استان  گاز  شرکت  در   )desktop
بوشهر  استان  گاز  شرکت  عامل  شد.مدیر  نمایی 
در مراسم آغاز بکار این سامانه با اشاره به اهمیت 
سازی  مجازی   : داشت  بیان  فوق  طرح  کارکرد  و 
مدیریت  منظور  به  جدید  روشی   )VDI( کار  میز 
محیط کاربران می باشد که طی آن  سیستم عامل 
فیزیکی جدا  ماشین  از  را  کامپیوترهای شخصی   ،
بر روی سرورهای  واقع  به ماشین مجازی  و  کرده 

مستقر در مرکز داده منتقل می نماید.
نمود  اضافه  حسینی  غلامعباس  مهندس 
یک  در  موجود  های  قابلیت  تمام  ارائه  با    :VDI
کامپیوتر شخصی، مزایای جدید و قابل قبولی ارائه  
می دهد که با آن می توان قابلیت مدیریت کردن، 
کارائی و امنیت کامپیوترهای شخصی یک سازمان 

را افزایش داد.
در  نیز  بوشهر  استان  گاز  شرکت   IT رئیس 

همین رابطه ، با اشاره به دیگر جزییات طرح مذکور 
بیان داشت : با راه اندازی این  سامانه، بجای خرید 
یا حتی  کامپیوترهای  متعدد در سطح سازمان و 
بیرون از سازمان ،  سیستمی متمرکز با منابع برق 

چندگانه، UPS  و حافظه هایی با کارایی بالا و نیز 
شبکه پهنای باند بالا در اختیار خواهیم داشت که 
می تواند سخت افزارها را بصورت یکسان در اختیار 
زاده  بیرمی  علیرضا  .مهندس  دهد  قرار  کاربران 

تصریح  سامانه  این  اجرای  فواید  دیگر  به  اشاره  با 
نمود : یکی از مزایای شاخص VDI ایجاد امنیت 
از اطلاعات درون سازمانی و  بالا و حفاظت  بسیار 
سامانه  این  در  که   چرا  باشد  می  سازمانی  برون 
محیطی  در  سازمانی  درون  های  تراکنش  کلیه   ،
ایزوله انجام و امنیت آن تضمین می گردد. در پایان 
این مراسم نیز معاون محترم شرکت ملی گاز ایران 
توسط  گرفته  صورت  مطلوب  اقدامات  از  تقدیر  با 
طرح  گسترش  لزوم  ،بر  بوشهر  استان  گاز  شرکت 
تاکید  فناوری  و  تکنولوژی  عرصه  در  نوین  های 
نموده و تحقق این مهم را  موجب تسریع در روند 
اجرای امور و فعالیت ها و کاهش هزینه ها برشمرد.
و  خلاقیت  ایجاد  عراقی  مهندس  گفته  به 
سوی  به  حرکت  برای  مهم  عامل  دو  خلاق  تفکر 
رفتار  تغییر  توانمند سازی جهت  و  پویایی  تحول، 
در سازمان و مردم است .این مقام مسئول تصریح 
کرد:اصلاح فرآیندها و کم کردن هزینه و زمان در 
بسیاری از کارها می تواند صورت پذیرد و این مهم 
انجام  استانی  گاز  شرکتهای  سوی  از  بایستی  نیز 

شود.

شرکت  مدیرعامل  شهرستان ها-  سرویس 
یابی  از عارضه  شهرک های صنعتی استان گیلان 
و  کوچک  صنعتی  واحدهای  مشکلات  بررسی  و 
متوسط به منظور ارائه خدمات مطلوب و هدفمند 

در راستای توسعه  حمایت های صنعتی خبر داد.
شرکت  مدیرعامل  عمومی،  روابط  گزارش  به 
عارضه  بیان  با  استان گیلان  شهرک های صنعتی 
یابی و بررسی مشکلات واحدهای صنعتی کوچک 
موانع  رفع  قانون  اجرای  براساس  گفت:  متوسط  و 
تولید و کارگروه ایجاد رونق در تولید و به منظور 
واحدهای  به  هدفمند  و  مطلوب  خدمات  ارائه 
کوچک  واحدهای  مشکلات  تمام  تقریبا  صنعتی، 

مختلف  سطوح  در  و  شده  یابی  عارضه  بزرگ  و 
کارشناسی و زیر گروه ها مورد بررسی قرار گرفته 
اند تا در قالب قوانین حمایت از صنایع کوچک و 
متوسط کمکهای لازم به آنها در کوتاه ترین زمان، 
کرد:  تصریح  شهیدی  شود.احمدعلی  عملیاتی 
خوشبختانه با کمک هایی که طی بیش از یکسال 
در قالب کارگروه رفع موانع تولید و کارگروه ایجاد 
گرفته  صورت  متوسط  و  کوچک  صنایع  در  رونق 
استان  صنعت  برای  مساعدی  بسیار  شرایط  است 
استان  در  گذشته  سال  افزود:  .وی  خورد  رقم 
تومان  میلیارد  پانصد  از  بیش  پرداخت  با  گیلان 
واحدهای  از  اعم  تولیدی  واحدهای  به  تسهیلات 

لحاظ  از  گردشگری،  خدمات  کشاورزی،  صنعتی، 
تسهیلات  پرداخت  موارد  تعداد  و  پرداختی  میزان 
خوشبختانه در رتبه دوم و سوم کشوری قرار داشته 
ایم که از این مبلغ بیش از 130 میلیارد تومان به 
نواحی  و  ها  شهرک  در  مستقر  صنعتی  واحدهای 
با تأکید بر  صنعتی استان پرداخت شده است.وی 
سیاست های ابلاغی مقام معظم رهبری در حوزه 
این  اکنون  هم  کرد:  نشان  خاطر  تولید  و  اشتغال 
مقوله سرلوحه کار اصلی نظام و دولت قرار گرفته 
است و امیدواریم با تعامل و هماهنگی مدیران بخش 
شاهد  تولیدکنندگان  و  گذاران  سرمایه  و  دولتی 
شکوفایی بیشتر بخش صنعت و تولید کشور باشیم. 

وی در ادامه با اشاره به قابلیت های سرمایه گذاری 
موجود  های  زمینه  ترین  مهم  گیلان،  در  صنعتی 
در این استان را دسترسی به منابع آبی عنوان کرد 
و افزود: با توجه به بارش فراوان نزولات جوی در 
بر،  آب  صنایع  توسعه  های  زمینه  گیلان،  استان  
به  تبدیلی  صنایع  و  سلولزی  صنایع  فولاد،  مانند 
راحتی در گیلان فراهم است.وی همچنین بر وجود 
امکانات زیربنایی در راستای توسعه صنایع دریایی 
و صادرات آن به واسطه نزدیکی با کشورهای حوزه
CIS  ، و توسعه صنعت شیلات در گیلان خبر داد 
به هر  برای شناسایی خوشه های مربوط  افزود:  و 

صنعت نیز تمهیداتی اندیشیده شده است.

سرویس شهرستان ها- ددکتر مسعود نصرتی 
: حضور مقامات اجرایی، انتظامی ، مدیران کل سازمان 
های محیط زیست و آب منطقه ای گیلان ، و اهالی 
محترم محله های همجوار شرایطی را مهیا کرد تا 
تالاب عینک دست  احیای  برای  تعریف شده  موارد 

یافتنی شود.
به گزارش اداره اطلاع رسانی مدیریت ارتباطات 
و امور بین الملل شهرداری رشت ؛ در این بازدید “علی 
اصغر حیدر نژاد “معاون دادستان رشت ، “سبحانی” 
معاون دادستان در امور حقوق عامه “قربانعلی محمد 
پور”مدیر کل حفاظت محیط زیست گیلان، “لطفی 

“مدیر عامل آب منطقه ای گیلان “یاسر صفاکار “ 
مدیر حقوقی شهرداری و “ متین عاشوری “ شهردار 
منطقه چهار نیز حضور داشتند.  دکتر مسعود نصرتی 
از  بازدید  جریان  در  چهارشنبه  عصر  رشت  شهردار 
تصرفات  از  جلوگیری  محوریت  با  که  عینک  تالاب 
زمین های اطراف تالاب و احیا و پاکسازی آن انجام 
شد اظهار داشت : حضور مقامات اجرایی، انتظامی ، 
مدیران کل سازمان های محیط زیست و آب منطقه 
ای گیلان شرایطی را مهیا کرد تا موارد تعریف شده 
برای احیای تالاب عینک دست یافتنی شود.مسعود 
نصرتی با بیان اینکه برای این  مهم مطالعات مناسبی 

برای  نیز  است گفت: مصوبات خوبی  صورت گرفته 
این مطالعات وجود دارد و از امروز به بعد با حمایت 
انتظامی  محترم  نیروهای  و  قضایی  محترم  مقامات 
به عنوان اهرم های اجرایی ، همچنین با تشکیلات 
استانداری، شورای شهر و مدیریت شهری نسبت به 
نقاطی که نیاز به رفع تصرف و اجرای رای کمیسیون 
ماده 100 دارند اقدام  می شود.وی با اظهار امیدواری 
از بودجه ملی که قرار است در آینده ای نزدیک برای 
پاکسازی تالاب و ۲ رودخانه رشت اختصاص داده شود 
تصریح کرد: بنابر دستور استاندار محترم گیلان قرار 
است نخستین بودجه تخصیصی در اختیار شهرداری 

رشت قرار گیرد و در این صورت طرح هایی که در 
رشت  شهردار  یابند.  می  سرعت  دارند  قرار  برنامه 
همچنین همکاری اهالی محترم همجوار با تالاب را 
نیز خواستار شد و گفت: اجرایی شدن چنین پروژه 
برای سطوح  را  مطلوبی  اقتصادی  نتایج  ارزشمندی 
مختلف شهر فراهم می آورد. نصرتی از تالاب عینک 
به عنوان بزرگترین تالاب درون شهری خاورمیانه یاد 
کرد و خاطر نشان کرد: وسعت این تالاب در گذشته 
حدود ۵0 هکتار بود که از این مساحت امروز تنها 33 
هکتار باقیمانده است . نصرتی افزود: بقیه مساحت از 
دست رفته این تالاب ، با احیا دوباره به دست می آید.

ماکو  آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  شهرستان ها-   سرویس 
گفت: ریشه کردن قاچاق به عنوان یکی از مهم ترین دلایل بحران اقتصاد 

و رکود واحدهای تولیدی، با اراده عمومی محقق می شود.
حسین فروزان در نشست خبری با اصحاب رسانه که در سالن جلسه 
اداره کل منطقه آزاد ماکو برگزار شد ضمن اشاره به وضعیت قاچاق به 
عنوان یکی از مشکلات مهم این منطقه گفت: متاسفانه شاهد هستیم به 
دلیل نبود اراده عمومی و عدم همکاری برخی نهادها، شاهد ورود کالاهای 
قاچاق به منطقه و داخل کشور هستیم که ضربات جبران ناپذیری به 
از مشکلاتی که  یکی  افزود:  وارد می کند.وی  و منطقه  اقتصاد کشور 
هم اکنون در پایانه ورود و خروج گمرک وجود دارد صف طولانی تریلی 
هاست که با افتتاح جاده لجستیک و پایانه ورود و خروج که تیرماه سال 
آینده به بهره برداری خواهد رسید این مشکل برطرف شده و ترافیک و 
عبور و مرور تریلی ها از بازرگان خارج و مشکل این شهر حل خواهد 
شد.مدیرعامل منطقه آزاد ماکو به اتوبوس های یک روزه به عنوان یکی از 
عوامل عمده قاچاق اشاره و تصریح کرد: حداقل ۲00 عدد از این اتوبوس 
ها طی 10 روز طی سفرهای یک روزه مبادرت به ورود و خروج کالاهای 
قاچاق می کنند که برای مقابله با آنان  ۲ دستگاه ایکس ری در محل 
گمرک بازرگان نصب و راه اندازی خواهد شد.وی به توسعه منطقه با 
اجرای پروژه های عمرانی اشاره و افزود: هم اکنون دوهتل ۵ستاره از جمله 
طرح های عمرانی در حوزه گردشگری این شهرستان به شمار می رود 
که قرار است ظرف ۲ تا 3 سال آینده تکمیل و به بهره برداری خواهند 
رسید.مدیرعامل منطقه آزاد ماکو به تمایل کشورهای مختلف به سرمایه 
گذاری در این منطقه اشاره و خاطر نشان کرد: هم اکنون علاوه بر ساخت 
نیروگاه توسط چینی ها و سرمایه گذاری هندی ها، کشورهای دیگری 
نظیر کره جنوبی و کانادا نیز تمایل خود را برای سرمایه گذاری اعلام کرده 
اند که درصورت حل مشکل انتقال ارز، اعطای مجوزهای لازم و کاهش 
بروکراسی های اداری می توان به توسعه روزافزون این منطقه امیدوارتر 

شد.فروزان با بیان اینکه یکی از دلایل تخلفاتی که در گمرک صورت 
میگیرد این است که گمرک بیش بازرگان بیش از حد شلوغ است. در این 
شرایط هر اتفاقی ممکن است بیفتد. برای مقابله با شلوغی گمرک سه کار 
انجام داده ایم: با ساخت پایانه صادراتی، درآمد گمرکات ۸00 میلیون دلار 
افزایش یافته است،ورودی و خروجی کامیونها را ۴ لاینه کردیم  کردیم 
که موثر نشد و علاوه بر ان اقدام به ساخت  جاده لجستیک که روزانه 100 
کامیون را از طریق پلدشت به نخجوان و از آنجا به ترکیه میرساند تا در 
صف های طولانی مدت گرفتار نشوند.به اعتقاد وی وجود صف کامیونها 
امکان سرمایه گذاری را از بین می برد. با راهکارهایی که گفته شد، تا پایان 

سال ۹۷، شاهد صف کامیون نخواهیم بود.
این مقام مسئول ادامه داد: یکی از مشکلات صادرات ما این است که 
کامیونهای حائز شرایط صادراتی کم داریم و در پایانه صادراتی کامیونهای 
داخلی می آیند و بار را تخلیه می کنند و کامیونهای ترک که خالی 
برمیگردند حاضرند آن را به نصف قیمت حمل کرده و ببرندکه  با این کار 
۲0 الی ۲۵ درصد هزینه ها پایین آمده و صادرات دوبرابر می شود.فروزان 
با بیان اینکه بخش بزرگی از قاچاق از مبادی رسمی صورت می گیرد و 
اگر نظارت همگانی نباشد خیلی اتفاق ها می افتد، تشریح کرد:از اول تا 
دوازدهم مهرماه ۲00 اتوبوس از مرز بازرگان رد شده  و به سمت ترکیه 
با میانگین 10 مسافر تردد داشته که مسافرانش را در اولین شهر ترکیه 
خالی کرده برگشته اند. هزینه رفت و برگشت هر اتوبوس ۵۵0 هزار تومان 
است. از هر مسافر 30 هزار تومان دریافت می شود که جمعا  300 هزار 
تومان!  بنابر این وقتی این رفت و برگشت های زیان ده اتفاق می افتد 
طبیعتا یک اشکالی هست و با منظور خاصی تردد می کنند وبطور قطع 
اجناسی می برند و می آورند، قطعا کارشان قاچاق است. به اعتقاد وی 
دستهایی پشت پرده است که از این کار حمایت می کنند. روزها صدها 
کیلو جنس از این طریق وارد ایران می شود.مدیرعامل منطقه آزاد ماکو 
با بیان اینکه اگر تولیدکننده های ترک بدانند که کالاهایشان از طریق 

قاچاق وارد ایران نمی شود می آیند دستمان را میبوسند و در منطقه ما 
سرمایه گذاری می کنند، توضیح داد: چون فقط با قاچاق محصولاتشان را 
میفروشند و کل البسه و کفش وارد شده از مجاری قانونی در سال جاری 
۵ میلیون دلار بود. ۵0 برابر این مقدار قطعا از طریق قاچاق وارد کشور 
شده است.فروزان  درباره یکی از اتفاقات نادر در این منطقه سخن گفته و 
افزود: داخل گمرک یک بازارچه ای زده اند برای عرضه نوشیدنی وارداتی. 
بصورت قاچاق نوشیدنیها وارد و عرضه می شود. قطعا متعلق به یکی از 
آقازاده هاست، چون به آدمهای عادی چنین مجوزی  نداده اند خبرنگاران 
بروند تحقیق کنند این بازارچه با مجوز چه کسی و چرا در آنجا دایر 
شده؟وی با بیان اینکه سال گذشته یک محموله 10 کامیونی موز توقیف 
شد که بدون پرداخت عوارض گمرکی وارد کشور شده بود. در اعترافاتشان 
گفته بودند که تاکنون 1۹0 کامیون به این شکل بدون پرداخت عوارض 
وارد کرده اند!وی درباره همکاریی نماینده فعلی این منطقه هم اظهار کرد: 
آقای شریف پور نماینده فعلی منطقه، وعده داده اند ۵0 میلیارد تومان 
برای تعریض خیابان امام ماکو اعتبار جذب کنند. اگر ایشان بتوانند ۵ 

میلیارد جذب کنند، کمک میکنیم در انتخابات بعدی رای بیاورند!

فولاد مبارکه با تولید ورق هاي زیر ٣میلیمتر؛ 

جلوي سود هنگفت مافیاي واردات ورق را گرفت!
فولاد  فروش  معاون  اکبری  محمود  شهرستان ها-  سرویس 
به  سال  در  خودروسازان  تنی  هزار   ۲00 نیاز  به  اشاره  با  مبارکه 
از  ناشی  صرفه جویی  دلیل  به  خودروسازان  گفت:   فولاد  ورق های 
خرید داخلی اصرار به خرید از فولاد مبارکه دارند.در برنامه گفتگوی 
اکبری  فولاد،  بازار  وضعیت  موضوع  با  سیما  دو  شبکه  خبری  ویژه 
سندیکا  این  تعاملات  از  ناشی  را  پروفیل  و  لوله  سندیکای  ادعاهای 
افزود:  و  دانست  کشور  به  خارجی  فولادی  ورق  کنندگان  وارد  با 
از سال ۹۴ تشدید  با فولاد مبارکه  لوله و پروفیل  دعواي سندیکاي 
شد چون فولاد مبارکه با تولید ورق هاي زیر 3میلیمتر، جلوي سود 
مبارکه  فولاد  فروش  گرفت.معاون  را  ورق  واردات  مافیاي  هنگفت 
اخیر،  سال های  در  شرکت  این  صادرات  محدود  حجم  به  اشاره  با 
شفافیت سندیکای تولید کنندگان لوله و پروفیل را در میزان تولید 
و درخواست ورق خواستار شد و گفت:  صادرات فولاد مبارکه در ٦ 
ماهه اول امسال فقط حدود ۴00 هزارتن بوده است. وی افزود: هنوز 
آمار تولید و نیاز دقیقي از سندیکا دریافت نکرده ایم اما فولاد مبارکه 

در سال ۹۵  بیش از  یک میلیون و سیصد هزار تن ورق به صنف 
فروش  پیشنهاد  ۷30هزارتن  از  و  است  داده  تحویل  پروفیل  و  لوله 
تولیدکنندگان  سوي  از  نیاز  وعدم  بازار  إشباع  بدلیل  مبارکه  فولاد 
شهرستانی  گفتگو  این  نشد.در  استقبال  خرید  براي  وپروفیل  لوله 
عضوی هیئت مدیر انجمن فولاد نیز در خصوص نحوه قیمت گذاری 
محصولات فولادی،  قیمت فولاد را تابع عرضه و تفاضا دانست و گفت: 
قیمت هاي دستوري فقط تعادل بازار را به هم مي ریزد. وی افزود: 
میزان واردات ورق زیر 3 میلیمتر در سال ۹۴ حدود ۲ میلیون تن 
بوده است که در سال ۹۵ به 1300 هزارتن کاهش پیدا کرد وامسال 
به حدود ۷00 هزار تن مي رسد و این به معنای  افزایش تامین نیاز 
داخلي توسط تولیدکنندگان بزرگ فولاد مثل فولاد مبارکه است.وی 
همچنین خواستار رفع موانع پیش روی صادرات مشارکتی و تشکیل 
برنامه  این  از  هرچه سریعتر ستاد فولاد کشور شد.در بخش دیگری 
ابویي، رئیس هیئت مدیره سندیکاي لوله و پروفیل  آمار گمرک کشور 
را اشتباه خواند و با اشاره به عضویت فولاد مبارکه در هیئت مدیره 

بورس کالا،  آن را تابع فولاد مبارکه عنوان کرد.وی ضمن درخواست 
تامین ورق به قیمت هاي جهاني  گفت: دست واردکنندگان مواداولیه 
فولاد کشور را مي بوسم.سلطاني نژاد، مدیر عامل بورس کالا نیز در 
واکنش به این سخنان نحوه تعیین قیمت پایه فولاد در بورس کالا را 
مشابه همه بورس هاي دنیا دانست و گفت: شرکت هایي که شفاف 
عمل مي کنند در بورس کالا حضور دارند و درست نیست که شرکت 
هاي داراي شفافیت مالي را محاکمه کنیم اما شرکت هایي که معلوم 
ضمن  کنیم.وی  رها  خود  حال  به  را  کنند  مي  عمل  چگونه  نیست 
شرح ساختار و عملکرد بورس کالا آن  را مورد تایید نهادهاي نظارتي 
دانست و گفت:  شرکت ها مي توانند سهامدار بورس کالا شوند و حتي 
عضو هیئت مدیره باشند واین کاملا مطابق قانون است.مهریزي مدیر 
عامل نورد و لوله اهواز نیز گفت: ظرفیت تولید ۵00 هزار تن در این 
شرکت وجود دارد اما در سال گذشته فقط ۲۷0 هزار تن تولید داشته 
مهم ترین  نوردي  کارخانجات  اولیه  مواد  تامین  بحث  افزود:  وی  ایم. 

مسئله فولاد کشور از لحاظ بنده است.

کمیته راهبری طرح احیا و تعادل 
بخشی منابع آب زیرزمینی در شرکت 

آب منطقه ای گلستان برگزار شد
سرویس شهرستان ها- جلسه کمیته طرح 
احیا و تعادل بخشی آبهای زیرزمینی با حضور مدیر 
عامل شرکت و اعضای جلسه در شرکت آب منطقه 
عمومی  روابط  گزارش  شد.به  برگزار  استان  ای 
شرکت آب منطقه ای گلستان، مدیر عامل شرکت 
در این جلسه با بیان این که گزارش های خوبی از 
طرح احیا داده شده است، گفت: فضای کار در این 
بایست تلاش مضاعف به  زمینه زیاد است و می 
عمل آید.مهندس علی نظری تصریح کرد: در بحث 
ساماب نیز درخواست های بسیاری رسیده است که 
می بایست تا مرحله نهایی پیش رود و ایرادات این 
سیستم به شرکت مدیریت منابع آب ایران منعکس 
نیروهای  تعداد  به  توجه  با  کرد:  تصریح  شود.وی 
شاغل در پروژه های تعادل بخشی انتظار کار به 
موقع از سوی مشاوران است و همچنین سرکشی و 
نظارت به نیروهای مشاور تعادل بخشی می بایست 
در  نظری  شود.مهندس  انجام  مداوم  صورت  به 
ادامه در خصوص تمدید پروانه های بهره برداری 
چاه ها گفت: باید برنامه ریزی لازم در این رابطه 
صورت گیرد تا هر ساله مشترکین نسبت به تمدید 
پروانه های خود اقدام نمایند.معاون حفاظت و بهره 
برداری شرکت آب منطقه ای نیز در این جلسه 
در خصوص ضریب تعدیل پروانه های بهره برداری 
چاه ها، اخذ خسارت از چاه های فرم ۵، چاه های 
حریمی شبکه و ارتفاعات، وضعیت کف شکنی چاه 
ها و ساماب مطالبی بیان نمود و گفت: برنامه زمان 
برداری چاه  بهره  بندی جهت اصلاح پروانه های 
های دشت پایلوت گرگان با اعمال ضریب تعدیل 
گردد.مهندس  ارائه  شهرستانی  صورت  به  ابلاغی 
سید محسن حسینی افزود: در بحث اخذ خسارت 
از چاه های فرم ۵ زمان اخذ خسارت از سال ۷1 
تعیین گردید و برای چاه های کم عمق و با حجم 
آبدهی کم مطابق مجوز صادره حکم تخلیه محاسبه 
می گردد و برای چاه های عمیق با آبدهی بالا نیز 
بصورت موردی حجم تخلیه بر اساس مستندات 

مربوطه محاسبه می شود.

معاون حفاظت و بهره برداری شرکت آب 
منطقه ای گلستان:

کاهش 5٣ تا 78 درصدی رواناب در 
رودخانه های شاخص گلستان در سال 

آبی 96-95
حفاظت  معاون  شهرستان ها-  سرویس 
گلستان  ای  منطقه  آب  شرکت  برداری  بهره  و 
تا ۷۸ درصدی رواناب در رودخانه  از کاهش ۵3 
های شاخص گلستان در سال آبی ۹۵-۹٦ یعنی 
از ابتدای مهر 13۹۵ لغایت شهریور 13۹٦ خبر داد.
به گزارش شرکت آب منطقه ای گلستان، مهندس 
سید محسن حسینی اظهار کرد: ازاول مهر 13۹۵ 
بر  گلستان  استان  در  شهریور 13۹٦  لغایت 31 
مبنای ایستگاههای شرکت آب منطقه ای مقدار 
بارندگی تجمعی متوسط در استان 3۸۴ میلی متر 
بود که نسبت به آمار بلند مدت که ۴۸٦ میلی متر 
است، کاهش ۲1 درصدی نشان میدهد.وی افزود: 
کاهش  درصد   1۹ گرگانرود  در  بارندگی  میزان 
نسبت به بلند مدت، اترک سفلی ۲۲ درصد کاهش 
کاهش  درصد  قره سو 3۵  مدت،  بلند  به  نسبت 
نسبت به بلند مدت، نکارود علیا ۴۵ درصد و خلیج 
گرگان 3۷ درصد کاهش نسبت به بلند مدت را 
نشان می دهد.مهندس حسینی بیان کرد: متوسط 
دمای اندازه گیری شده در ایستگاه معرف دشت نیم 
درجه افزایش را نسبت به متوسط بلند مدت نشان 
برداری شرکت  بهره  و  حفاظت  معاون  دهد.  می 
آب منطقه ای گلستان بیان کرد: میزان تبخیر در 
ایستگاه معرف دشت 1۴۲1 میلیمتر اتفاق افتاد، 
که نسبت به آمار بلند مدت که 133۷ میلی متر 
است افزایش ٦ درصدی را نشان می دهد.مهندس 
حسینی افزود: ذخیره آبخوانهای استان در انتهای 
شهریور ماه حدود ۲۲٦ میلیون متر مکعب )حدود 
1۸ درصد( کاهش را نسبت به آمار دوره بلند مدت 

نشان می دهد.

پیشرفت فیزیکی 50 درصدی عملیات 
لایروبی و ساماندهی رودخانه زیارت 
و سرشاخه های قره سو در محوطه 

روستای قربان آباد
سرویس شهرستان ها- مدیر امور منابع آب 
گرگان و آق قلا از پیشرفت فیزیکی ۵0 درصدی 
و  زیارت  رودخانه  ساماندهی  و  لایروبی  عملیات 
سرشاخه های قره سو در محوطه روستای قربان 
آباد خبر داد.به گزارش روابط عمومی شرکت آب 
جدیدی  محسن  مهندس  گلستان،  ای  منطقه 
اظهار کرد: به منظور جلوگیری از ورود سیلاب به 
روستای قربان آباد آق قلا و جاده گرگان به آق قلا، 
با پیشرفت فیزیکی ۵0 درصد و اعتبار یک میلیارد  
باشد.وی  می  انجام  حال  در  ریال  میلیون  و1۵0 
تصریح کرد: طبق پیش بینی های انجام شده و 
در صورت تخصیص به موقع، عملیات لایروبی و 
ساماندهی رودخانه های شهرستان گرگان و آق قلا 
با حجم 30 کیلومتر تا پایان سال ۹٦ در اولویت 
کاری واحد مهندسی رودخانه ها و سواحل این امور 

قرار دارد.

رسیدگی دادستانی به موضوع حواشی 
مراسم دانشگاه سمنان

آسیابی  حیدر  شهرستان ها-  سرویس 
سمنان  استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  دادستان 
های  صلاحیت  و  مقررات  چارچوب  در  گفت: 
خواهد  رسیدگی  واصله  های  گزارش  به  قانونی 
شد.به گزارش روابط عمومی دادگستری کل استان 
استان  مرکز  انقلاب  و  عمومی  سمنان:دادستان 
سمنان در گفتگویی در خصوص حواشی برگزاری 
مراسم بزرگداشت شهید محسن حججی و شهدای 
مدافع حرم که دوشنبه گذشته در دانشگاه سمنان  
گزارشی  یا  و  شکایت  کنون  تا  گفت:  شد  برگزار 
است. نشده  واصل  استان  مرکز  دادستانی  توسط 
استان  مرکز  دادستانی  کرد  تاکید  آسیابی  حیدر 
سمنان با دریافت شکایت و گزارشات مربوط به این 
مراسم، در چارچوب قوانین و مقررات و صلاحیت 
های قانونی موضوع را مورد رسیدگی قرار خواهد 

داد.

برگزاری اولین جلسه هادی ارزیابی 
حوزه های بهره برداری

 سرویس شهرستان ها- به منظور آمادگی 
هر چه بیشتر معاونت بهره برداری و واحدهای تحت 
امر آن معاونت در ارزیابی شرکت محترم توانیر از 
انجام  توزیع برق استان ها  که آذر ماه پیش رو 
می شود اولین جلسه هادی ارزیابی برق لرستان 
با حضور مدیرعامل و اعضای کمیته مربوطه برگزار 
شد.این گزارش حاکیست مهندس فریدون خودنیا 
عنوان  مذکور  جلسه  در  لرستان  برق  مدیرعامل 
در سازمان  که  یی  ها  ممیزی  و  ها  ارزیابی  کرد: 
ها و دستگاهها صورت میگیرد اهداف مشخصی را 
دنبال می کند ولی آنچه اولویت اول و راهبرد کاری 
سازمان ها  می باشد جلب رضایت حداکثری رضایت 
مندی مشترکین است.مدیرعامل برق لرستان اظهار 
خدمات  شرکت  یک  که  برق  صنعت  در  داشت: 
رسان است مقوله های فروانی مدنظر است تا بتوان 
به هدف متعالی افزایش رضایتمندی رسید.مهندس 
خودنیا ابراز داشت: دولت، ذینفعان و آحاد جامعه 
نمایانگر این شاخص هستند و ما با کاهش خاموشی 
ها، کاهش تلفات، ارائه خدمات پس از فروش در 
زمینه های مختلف کاری از جمله تحویل انرژی 
پایدار و مطمئن، افزایش ضریب اطمینان شبکه ها، 
تعمیرات دوره ای، بازدید های میدانی از تأسیسات 
خدمات  حقانیت  توانیم  می  ها  فعالیت  دامنه  و 
ارزشمند  ضمن  برسانیم.وی  اثبات  به  را  رسانی 
شمردن ارزیابی ها بیان داشت: اینگونه برنامه ها ی 
مشخص ما را در مسیر شناخت نقاط ضعف و بهبود 
نقاط قوت قرار میدهد و ما هیچگونه ادعایی نداریم 
که بدون ضعف هستیم و هیچ سازمانی نمی تواند 
این ادعا را داشته باشد ولی می توانیم با جدیت در 
کار و مضاعف نمودن توان نیرو های اجرایی بهترین 
ارائه را داشته باشیم.مهندس خودنیا افزود: بهترین 
ارائه مقوله های مختلفی را می طلبد که صبر و 
حضور  کار،  در  دلسوزی  اجرا،  طراحی،  پایداری، 
قبل از موعد در خدمات رسانی، همدلی، همکاری 
و  کالبد  یک  در  روح  مثل چند  واحدها  تمام  در 
بسیاری از شاخص های اینچنینی می تواند ارائه را 
در حد عالی تکمیل نمایید.مدیرعامل برق لرستان 
گفت:تیم منسجم شرکت توزیع برق لرستان از نظر 
عملکرد هیچگونه مشکلی ندارد و نقاط ضعف بسیار 
محدودی وجود دارد که رفع آنها فقط با همت و 
تلاش مجدانه میسر است تا بتوانیم در بین شرکت 
ها ی توزیع کشور رتبه برتر را بدست آوریم.در ادامه 
مهندس اسفندیار دهقان معاونت بهره برداری به 
بیان اهداف راهبردی و استراتژیک حوزه های بهره 
برداری ازجمله دیسپاچینگ، ایمنی، بهره برداری، 
بازار برق و دیگر فعالیت های این حوزه پرداخت و 
ابراز داشت: ما تمامی شاخص های ارزیابی را مو به 
مو مورد تجزیه و تحلیل و بررسی قرار داده ایم و 
پیشرفت های خوب و موثری در این مسیر حاصل 

گشته است.

تقدیر مدیرعامل شرکت آب منطقه ای 
گلستان از همکاران مشارکت کننده در 

نظام پذیرش و بررسی پیشنهادها
کسب  به  نظر  شهرستان ها-  سرویس 
رتبه برتر شرکت آب منطقه ای گلستان در زمینه 
نظام پذیرش و بررسی پیشنهادها در سال ۹۵ در 
سطح شرکت های صنعت آب کشور، مدیر عامل 
این شرکت از همکارانی که بیشترین مشارکت را 
در نظام پیشنهادات داشته اند، با اهداء لوح سپاس 
آب  شرکت  عمومی  روابط  گزارش  کرد.به  تقدیر 
منطقه ای گلستان، معاون برنامه ریزی این شرکت 
در تشریح نظام بررسی و پذیرش پیشنهادها گفت: 
جهت  در  افراد  استعدادهای  از  سیستم  این  در 
بهبود عملکرد شرکت استفاده می شود، کارکنان 
های  فعالیت  بهبود  برای  را  خود  پیشنهادهای 
دهند. می  ارائه  مدون  روشهای  قالب  در  شرکت 
اجرایی  برای  یادآور شد:  مهندس حسین دهقان 
شدن این سیستم در شرکت آب منطقه ای، آئین 
نامه و فرم پیشنهادات تدوین و در اختیار کارکنان 
و  بررسی  از  پس  پیشنهاد  هر  و  شده  داده  قرار 
تصویب در کمیته ساختار فناوری های مدیریتی، 
و  اختصاص  دهنده  پیشنهاد  به  ای  ویژه  پاداش 
موارد مذکور برای اجرا به واحدهای مربوطه ابلاغ 
می شود.وی با اشاره به نحوه و میزان پیشنهادهای 
ارائه شده در این سیستم، گفت: نظام پیشنهادهای 
مستقر شده در این مجموعه کاملا مکانیزه بوده و از 
طریق وب انجام می شود که همکاران ادارات منابع 
آب شهرستان ها هم بدون نیاز به مراجعه حضوری 
می توانند پیشنهادهای خود را ارسال کرده و روند 
اداری آن را نیز پیگیری کنند.مهندس دهقان با 
بیان اینکه پیشنهادهای ارائه شده توسط کارکنان 
به دو نوع عادی و برجسته تقسیم شده اند، افزود: 
پیشنهاداتی که منافع قابل توجهی داشته باشند به 

عنوان پیشنهاد برجسته انتخاب می شوند.

پروژه آسفالت راه روستایي تاتار سفلي 
به سلاق غائب آغازشد

و  ساخت  مدیر  شهرستان ها-  سرویس 
توسعه راه هاي اداره کل راه و شهرسازي  استان 
گلستان از آغاز پروژه آسفالت محور راه روستایي 
تاتار سفلي به سلاق غائب خبر داد.به گزارش اداره 
استان  شهرسازي  و  راه  کل  اداره  عمومي  روابط 
گلستان :  مهندس علي اکبر شاهیني در گفتگو 
با پایگاه اطلاع رساني این اداره کل گفت آسفالت 
راه روستایي تاتار سفلي – سلاق غائب  درجهت 
افزایش ضریب ایمني ،تسهیل در آمد و شد اهالي 
دو روستا و صرفه جویي در وقت و سوخت  اجرایي 
شد. .مدیر ساخت و توسعه راه هاي اداره کل راه 
و شهرسازي استان گلستان طول پروژه در دست 
ازمحل  را  اجراي آن  اعتبار  و  را ۵ کیلومتر  اقدام 
منابع ملي ، بالغ بر ۴۷۵0 میلیون ریال  اعلام نمود 
.این مقام مسؤل اضافه کرد: تا کنون پروژه آسفالت 
محور راه روستایي تاتارسفلي – سلاق غائب حدود 
۴۵ درصد پیشرفت فیزیکي داشته است.شاهیني 
راه  از  روستاها  این  مردم  این  از  :پیش  داد  ادامه 
خاکي براي تردد استفاده مي کردند که با آسفالت 
آن زمینه ارتباط بیش از پیش آنها با مرکز شهرستان 
و همچنین تبادلات اقتصادي و کشاورزي منطقه 
فراهم مي شود.  گفتني است روستاي تاتارسفلي 
در حوزه شهرستان رامیان و روستاي سلاق غائب 

در حوزه شهرستان گنبد مي باشد .                
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